
   

 

Møteprotokoll 
 
 

Utvalg: Nasjonalparkstyret for Fulufjellet 
Møtested: Villa Fregn, Ljørdalen 
Dato: 17-18.09.2020 
Tidspunkt: Dag 1: 11:00 – 18:00 (1+6 t) 

Dag 2: 09:00 – 13:00 (4 t) 

 
 
 
Følgende faste medlemmer møtte: 
 
Navn Funksjon 

  
Erik Sletten Leder 
  
Anne Elisabeth Thoresen Medlem (dag 1) 
  
Elisabeth Sakrisson Medlem 

 
 
Følgende varamedlemmer møtte: 
 
Navn Funksjon 

 
 Stine Akre     
 
 Ole André Storsnes   
 
 
Forfall: 
Bjørnar Tollan Jordet  
 
 

Fra administrasjonen møtte: 

Navn                           Stilling 

  
Ariane Bekk Norstad  Nasjonalparkforvalter 
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ST 11/2020 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 

ST 12/2020 Valg av to personer til å godkjenne protokollen 

ST 13/2020 Delegerte saker 

DS 2/2020 Delegert sak - dispensasjon - Fulufjellet NP - Fregn NR - fly - geofysiske 
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• Nye «Retningslinjer om redningstjenestens bruk av snøskuter i 
utmark og i verneområder» (vedlagt) 

• Styrebehandling - etablering av innfallsporter 

• Status søknader til behandling 
o Ljøradalen Grendeutvalg - merking av gamle stier 
o Fregn turlag – merking av sti til Grønkjeldfallet 

• Status tiltaksliste og -midler 2020  

o Avlønning merkeinnsats Skjærvegen (Trond Ole Skåret og 
Stein Olav Skogli) 

• Fortløpende innmelding av møtegodtgjørelser/reiseutgifter 

• Åpent folkemøte i Ljørdalen 2021?  

• Henvendelser - Ytterligere stimerking på Brynflået 

• Eventuelle andre saker som ønskes drøftet 

 

 



   

 

 

ST 11/2020 Godkjenning av møteinnkalling og saksliste 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 17-18.09.2020 

 
Forvalters innstilling: 
Møteinnkalling og saksliste godkjennes. 
 
Behandling i møtet: 
Ingen merknader. 

Vedtak: 

Møteinnkalling og saksliste godkjent. 
 
 

ST 12/2020 Valg av to personer til å godkjenne protokollen 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 17-18.09.2020 

 
Forvalters innstilling: 
Saken fremmes uten innstilling. 
 
Behandling i møtet: 
Til å godkjenne protokollen ble Erik Sletten og Elisabeth Sakrisson foreslått. 

Vedtak: 

Erik Sletten og Elisabeth Sakrisson ble valgt til å godkjenne protokollen. 
 
 

ST 13/2020 Delegerte saker (DS) 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 17-18.09.2020 

Forvalters innstilling: 

Delegert sak tas til orientering. 
 
Behandling i møtet: 
Følgende sak ble referert i møtet: 
 
DS 2/2020 – Delegert sak - dispensasjon - Fulufjellet NP - Fregn NR - fly - geofysiske 
målinger - Norges geologiske undersøkelse - NGU 
 



   

Vedtak: 

Den delegerte saken ble tatt til orientering. 

 
 

ST 14/2020 Fulufjellet NP - Søknad om organisert ferdsel - 2021-2022 - 
Fulufjellet Alpinsenter AS/Fulufjellet AS  
 
Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 17-18.09.2020 
 
Forvalters innstilling: 
Nasjonalparkstyret for Fulufjellet gir herved Fulufjellet Alpinsenter AS/Fulufjellet AS 
dispensasjon fra verneforskriften for Fulufjellet nasjonalpark, § 3 punkt 5.2, for å gjennomføre 
Fulufjellsrøya i årene 2021-2022. Dispensasjonen gis på følgende vilkår: 
 

1. Tillatelsen gjelder for arrangementsdagene 21. august 2021 og 20. august 2022. 
2. Løpet skal følge eksisterende stier i Brynflået så langt det er mulig, slik som omsøkt. 
3. Det må legges vekt på å unngå forurensning og forsøpling. Eventuelt søppel og avfall 

skal fjernes fra området etter løpet og tas med ut av nasjonalparken og deponeres på 
godkjent sted. Merkebånd skal fjernes så raskt som mulig etter arrangementet og 
senest innen 31. august. 

4. Det skal ikke brukes motorisert kjøretøy i verneområdet i forbindelse med 
arrangementet med mindre det oppstår en akutt skadesituasjon. 

5. Tiltakshaver av arrangementet er ansvarlig for at arrangementet foregår skånsomt for 
natur og vilt. 

6. Tiltakshaver skal til enhver tid følge eventuelle anvisninger som 
forvaltningsmyndigheten og SNO gir for å ivareta verneformålet. 

7. Forvaltningsmyndighet forutsetter at tiltakshaver informerer turdeltakerne om 
ovenstående vilkår. 

8. En oversikt over antall deltakere under arrangementene skal sendes til 
nasjonalparkstyret innen 1. september samme år som arrangementet avholdes. 

 
Behandling i møtet: 
Det framkom ingen spesielle synspunkter eller kommentarer til forslaget til vedtak. 

 

Vedtak, enstemmig: 

Nasjonalparkstyret for Fulufjellet gir herved Fulufjellet Alpinsenter AS/Fulufjellet AS 
dispensasjon fra verneforskriften for Fulufjellet nasjonalpark, § 3 punkt 5.2, for å gjennomføre 
Fulufjellsrøya i årene 2021-2022. Dispensasjonen gis på følgende vilkår: 
 

1. Tillatelsen gjelder for arrangementsdagene 21. august 2021 og 20. august 2022. 
2. Løpet skal følge eksisterende stier i Brynflået så langt det er mulig, slik som omsøkt. 
3. Det må legges vekt på å unngå forurensning og forsøpling. Eventuelt søppel og avfall 

skal fjernes fra området etter løpet og tas med ut av nasjonalparken og deponeres på 



   

godkjent sted. Merkebånd skal fjernes så raskt som mulig etter arrangementet og 
senest innen 31. august. 

4. Det skal ikke brukes motorisert kjøretøy i verneområdet i forbindelse med 
arrangementet med mindre det oppstår en akutt skadesituasjon. 

5. Tiltakshaver av arrangementet er ansvarlig for at arrangementet foregår skånsomt for 
natur og vilt. 

6. Tiltakshaver skal til enhver tid følge eventuelle anvisninger som 
forvaltningsmyndigheten og SNO gir for å ivareta verneformålet. 

7. Forvaltningsmyndighet forutsetter at tiltakshaver informerer turdeltakerne om 
ovenstående vilkår. 

8. En oversikt over antall deltakere under arrangementene skal sendes til 
nasjonalparkstyret innen 1. september samme år som arrangementet avholdes. 

 
 

ST 15/2020 Orienterings- og drøftingssaker 

Saksprotokoll i Nasjonalparkstyret for Fulufjellet – 17-18.09.2020 

 
Forvalters innstilling: 
Nasjonalparkstyret tar de framlagte orienteringssakene til etterretning. 
 
Behandling i møtet: 
Det ble orientert om og drøftet følgende saker: 

• Nye «Retningslinjer om redningstjenestens bruk av snøskuter i utmark og i 
verneområder» (vedlagt) 

• Styrebehandling - etablering av innfallsporter 
Forvalter kan ikke se at det er gjort en egen styrebehandling for opparbeiding av 
innfallsportene, i henhold til forprosjekt fra feste nordøst. Stiforsterkning ble 
styrebehandlet, derfor bør også denne saken opp til behandling, slik at den er åpen for 
diskusjon/drøfting. 

• Status søknader til behandling 
- Ljøradalen Grendeutvalg - merking av gamle stier 

Fått inn noe mer informasjon, men noe er fortsatt usikkert. Jeg skal derfor delta 
på et grendeutvalgsmøte 13. oktober for å diskutere denne saken med dem. 

- Fregn turlag – merking av sti til Grønkjeldfallet 
Har gitt tilbakemelding om at vi ønsker at de ser nærmere på en omlegging av 
den delen av stien som ligger utenfor nasjonalparkens grenser, da dette 
området er svært vått. Har ikke fått noen tilbakemelding foreløpig. 

- Motorisert uttransport av felt elg (Tangådalen, Bergåneset, Linnes Øst) 
- Søknad løypekjøring 

• Status tiltaksliste og -midler 2020  
- Vi får ikke brukt spesielt mye midler dette året og forvalter har meldt inn dette 

sentralt. Slik forvalter har forstått det er det ikke mulig å overføre midler til 
neste år. Dermed vil det bli mye å gjøre på forholdsvis få midler neste år. 

- Tiltak 



   

o Ferdigstilling av stiforsterkning 
Ikke mulig i 2020, da sherpaene ikke kom seg inn i landet 

o Prosjektere Skjærvegen 
Arbeidet påbegynt. Traseen gått opp med GPS og begynt merking. Trond 
Skåret usikker på om de rekker å ferdigstille merking frem til 
svenskegrensa i år. 
Burde avvente videre tiltak langs denne strekningen til prosjektering er 
ferdig. 

o Bygge gapahuk 
Godt i gang. Noe utfordring i forhold til finansiering både via Trysil 
kommune og fra tiltaksbudsjettet. Ole Petter Blestad har hjulpet til med 
dette arbeidet. 

o Prosjektere nye gangbruer og stiomlegging i Bergådalen 
Må detaljprosjekteres og byggemeldes til kommunen. Må innhente 
informasjon om mulige kostnader for dette, ettersom det fort kan kreve 
anbudskonkurranse. 

o Skilting og informasjon - innfallsporter 
Ikke startet opp med arbeidet og dette må samkjøres med svensk side + 
godkjennes av Miljødirektoratet. Dette arbeidet vil bli satt i gang etter 
hvert. 
Bestilt portalskilt. 

o Utvidet parkering hovedinnfallsport 
Her gjenstår det en del arbeid. Forvalter har fått godkjenning av 
grunneier, men må søkes disp til kommunen og byggemeldes. Anser at 
alle parkeringsplasser burde søkes samlet. 

o Oppgradering biinnfallsport Bråtafallet 
Natursti – vært i kontakt med grendeutvalget og kan jobbe med 
innsamling av informasjon på tidligere poster og hva som burde stå på 
de nye. Ikke startet opp med noe arbeid her. Burde innhente tilbud fra 
noen som kan ta på seg hele oppgraderingsprosjektet samlet. 
Poster etter mal fra gutulia. 

- Avlønning merkeinnsats Skjærvegen (Trond Ole Skåret og Stein Olav Skogli) 

• Fortløpende innmelding av møtegodtgjørelser/reiseutgifter 

• Åpent folkemøte i Ljørdalen 2021?  
- Hvem burde delta? Hvilke temaer burde synliggjøres? (merkevare, SNO, tiltak 

fremover, andre ønsker?) 

• Henvendelser - Ytterligere stimerking på Brynflået 

• Eventuelle andre saker som ønskes drøftet 
 

Styret hadde følgende kommentarer/konklusjoner til de framlagte orienterings- og 
drøftingssakene: 

• Styrebehandling innfallsporter: 
- Det burde gjøres en styrebehandling av forprosjektet 
- Situasjonsplan for Storbekkåsen burde oppdateres i paint med ny skiltplan (evt 

spørre Feste om de kan gjøre endringene uten kostnad) 



   

- Kartskisse over sti opp til Brynflået? – undersøk dette 
- Mulig infoposter som i Gutulia også på Storbekkåsen - feks Sherpatrappa, kartlav 

osv. 
- Informasjonsplakat om grensekryssende stier 

• Ferdast – digital kjørebok: 
- Er dette obligatorisk? Undersøk nærmere. I utgangspunktet bør søknader bare 

ferdigbehandles fortløpende og heller opplyse om dette verktøyet senere. 

• Gangbruer 
- Vi går for å prioritere brua over Bergåa 
- Stiomlegging skjer etter bruplassering er på plass 
- Hvordan har andre nasjonalparker gjort prosessen rundt bruprosjektering? 

Forvalter undersøker dette nærmere. 

• Åpent folkemøte i Ljørdalen 2021? – forvalter lager forslag til agenda (diskuteres med 
styret og næringsavdelingen) 

- Styreleder bør lede møtet 
- Hva gjør vi? – hva er vår rolle? 

o Prioritering - Tiltaksliste 
o Hva er gjort 
o Forvalters rolle 

- Administrativt kontaktutvalg 
o Næringsavdelingen i kommunen bør være med 
o Nasjonalparkkommune? – Øivind Løken si noe om dette? 
o Mulighetsorientering rundt verdiskaping 
o Midler? 

- SNO bør delta – hva er deres rolle? 
- Strategisk plan for utnyttelse av merkevarestrategi 

o Gjennomgang av regler 
- God dialog og spørsmålsrunde 
- Faglig rådgivende utvalg må inviteres spesielt 
- Innsamling av informasjon til hjemmeside? 
- Varighet ca. 2 timer 

 

• Eventuelt:  
- Må sjekke ut om vi kan koble oss på nytt SITE3 prosjekt – hør med Gro Svarstad 

om det er naturlig at nasjonalparken blir en del av dette 
- Avlønning merkeinnsats Skjærvegen? 

o Utfordring med avlønning – hva med frivilligheten? Foreligger ingen 
avtale 

o Kanskje heller bevilge midler til skilting? – vi kan vurdere en samlet sum 
når de skal bestille skilt 

o Må avvente videre tiltak og innsats her til videre prosjekteringsplan er på 
plass – forprosjekt 

▪ Kostnadsanalyse? – gjennomføring? Pris på skilt, infoplakater osv 
▪ Ønsker kartskisse over GPS-logg 
▪ Hvor må det merkes? Stedsnavn? 



   

▪ Hvor må det skiltes? 
▪ Sårbarhetskartlegging? Finnes dette fra før? 
▪ Informasjon? 
▪ Hvor skal gps-merking legges inn? 
▪ Gjennomføring, rekkefølge? 
▪ Har Fylkesmannen noen føringer for denne typen planlegging? 
▪ Burde lage en rapport om avveiinger om valg av trase – kartskisse 

om avveiing av flytting bort fra myr osv. 
▪ Navnsetting? Hva er det rikitge navnet på denne veien? 

- Sti på Brynflået 
o Fylkesmannens tanker rundt ytterligere stimerking? 
o Ny trase merkes? – skal den gå der den har begynt å bli tydelig eller 

legges om? 
- Hilde Nystuen lurte på om vi skulle ha noe felles opplegg for styrene – må 

avvente ytterligere informasjon  
- Må være et klart mål om å bruke opp midlene vi har fått tildelt – nå har vi vært i 

en særstilling med korona, ny forvalter og kort tid igjen av feltsesongen. 
 
Vedtak: 
Med merknadene som framgår ovenfor tok nasjonalparkstyret de framlagte 

orienteringssakene til etterretning. 

 
 
 


